

SUPERYACHT FABRICS makes the most sumptuous and elegant fabrics such as cotton, silk and linen suitable for use in ships and yachts as decorative surfaces on walls, ceilings, doors and furniture. This special treatment for natural materials was specifically developed to preserve the look and feel of the fabric while fulfilling all wheelmark certification requirements.

SUPERYACHT FABRICS

FLAME RETARDANT TREATMENT



PRODUCT CHARACTERISTICS

- ▶ Flame retardant treatment for various natural fabrics
- ▶ Treated fabrics are fully compliant with SOLAS and PYC standards
- ▶ Halogen-free & REACH-compliant
- ▶ Preserves natural colours and structures of the fabrics
- ▶ Available for natural fibres and mixtures with artificial fibres (with limitations)

TECHNICAL DATA

- ▶ All colours are preserved
- ▶ Breadth of fabric rolls max. 2.20 m (86.61")
- ▶ Weight per linear metre of fabric max. 1050 kg (2,314.85 lbs)

APPROVALS

Interior Proman provides detailed test reports which can be used to obtain acceptance approvals from the responsible classification authorities (Lloyd's Register, DNV GL etc.); IMO-certificate obtained through official test report (FTP Code Part 2/5)

Sales Contact

Interior Proman GmbH | Mr. Hannes Heiss

Austria | 8952 Irdning | Altirdning 64 | Tel.: +43 664 882 478 50
h.heiss@interiorproman.com | www.interiorproman.com



SUPERYACHT FABRICS ermöglicht den Einsatz eleganter Stoffe wie Baumwolle, Seide und Leinen in Schiffen und Yachten, als dekorative Oberflächen für Wände, Decken, Türen und Möbel. Die spezielle Behandlung wurde entwickelt, um die optischen und haptischen Qualitäten der Stoffe zu schützen und alle Anforderungen für die Steuerrad-Zertifizierung zu erfüllen.

SUPERYACHT FABRICS

FLAMMSCHUTZ-IMPRÄGNIERUNG



PRODUKTEIGENSCHAFTEN

- ▶ Flammenschutz-Behandlung für verschiedenste Naturfasern
- ▶ Behandelte Stoffe entsprechen SOLAS- und PYC-Standards
- ▶ Halogenfrei und REACH-konform
- ▶ Natürliche Farbbrillanz und Struktur der Stoffe bleiben erhalten
- ▶ Verfügbar für Naturfasern und Mischungen mit Kunstfasern (mit Einschränkungen)

TECHNISCHE DATEN

- ▶ Alle Farben bleiben erhalten
- ▶ Stoffrollen mit max. 2,20 m Breite
- ▶ Maximales Laufmetergewicht 1.050 kg

ZULASSUNGEN

Interior Proman erstellt detaillierte Testberichte, mit denen die notwendigen Zulassungen bei den zuständigen Behörden (Lloyd's Register, DNV GL etc.) erlangt werden können; IMO-Nachweis durch offiziellen Prüfbericht (FTP Code Part 2/5)

Vertriebskontakt

Interior Proman GmbH | Hannes Heiss

Österreich | 8952 Irdning | Altirdning 64 | Tel.: +43 664 882 478 50
h.heiss@interiorproman.com | www.interiorproman.com

